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	Blank Comment Form for 

Comments on Revision 1 of the Implementation Specification for a Draught Information System for the St. Lawrence Seaway


	Formulaire pour commentaires sur 

la révision 1 de la spécification de mise en œuvre du système d’information sur le tirant d’eau pour la Voie maritime


	General

This document contains a template for the submission of comments on Revision 1 of the Draught Information System for the St. Lawrence Seaway. Please make comments on a clause by clause basis, and indicate whether the comments are Technical (Tec), General (Gen), or editorial (Ed). Where possible please also include a proposed change to the text of the document to address the comment. 


	Généralités

Ce document est un gabarit pour la soumission de commentaires sur la révision 1 de la spécification de mise en œuvre du système d’information sur le tirant d’eau pour la Voie maritime.  Veuillez inscrire vos commentaires clause par clause, et indiquer si vos commentaires sont d’ordre technique (Tec), générale (Gen) ou éditoriale (Éd.).  Si possible, veuillez aussi inclure le texte proposé pour adresser le commentaire. 


	Organization
	Clause No./
Subclause No./
Annex
(e.g. 3.1)
Clause No / sous-clause no. / Annexe
	Paragraph/
Figure/Table/Note
(e.g. Table 1)
Paragraphe / Figure / Table / Annotation
	Type of comment
Genre de commentaires
	Comment (justification for change)

Commentaires (justification)
	Proposed change

Changement proposé
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